
Ordinarie styrelsemöte Samfälligheten Papegojan 29 april 2014 

A; Anneli Wikberg 

B; Annika Petersson 

C; Johan Börjesson 

D; Lars Andersson 

E; Joachim Ek 

F; Christer Andersson 

G; Mille Cavadrovski 

H; Ewon Wall 

Inga synpunkter på föregående protokoll. 

Anneli Wikberg kommer att undersöka om hon kan vara behjälplig med 

uppbyggnad av Samfällighetens hemsida. Hon har byggt diverse hemsidor 

innan. Fram till Anneli lämnar besked köps ingen extern hjälp. 

Farthinder kommer att sättas upp utanför länga B (max kostnad 7 000 SEK inkl 

moms). Det beslutades efter att en omröstning inom Styrelsen om farthindrets 

vara eller icke vara gjordes, och den utföll enligt följande; 

Länga A:  nej (baseras på tveksamhet om att föreslagen typ av farthinder ger  

                            sänkning av hastigheten) 

Länga B:  ja 

Länga C:  ja 

Länga D:  nej 

Länga E: ja 

Länga F:  ja 

Länga G: ja 

Länga H: ja (baserat på en enkät i länga B om införandet av farthinder) 



Samtliga garageväggar kommer att under städdagen gås igenom av Lars 

Andersson och Jonas Strömberg för att se vilken panel som behöver bytas ut. 

Även dörrarna mot trädgårdarna för garagelängan i väster kommer att ingå. 

Efter städdagen byter vi ut den panel som behövs och sedan är det fritt fram 

att börja måla! Längarepresentanterna enligt Tre-årsplanen sid 3 ansvarar för 

att färg köps. 

Ekonomin är under kontroll meddelar vår kassör Lars Andersson. 

Anneli påpekade att krypgrunden under hus 118 och 120 inte har inspekterats 

enligt Anticimex protokoll från kontrollen eftersom utrymmet var oåtkomligt. 

Anneli undersöker om det finns någon ytterligare information om kontroll efter 

att saneringsåtgärder hade gjorts. 

Anneli uppmärksammade Styrelsen på att bilar har blivit förstörda och yttre 

attribut stulna i områdets västra del. Mötet diskuterade om det finns rimliga 

åtgärder för att försöka begränsa detta men kom fram till att som ett första 

steg uppmana var och en att vara på sin vakt mot främmande personer och 

bilar i området och att notera registreringsnumret på bilar som beter sig 

misstänkt. 

 

Lars Andersson har byggt upp väggen i Samfällighetens garage efter inbrottet. 

Tack, säger alla vi i Samfälligheten! 

Till städdagen 10 maj kommer containers att finnas uppställda som vanligt, 

endast trädgårdsavfall!  

Nästa styrelsemöte den 3 juni 2014, kl. 19.00 på Flintegatan 118. 

 

Protokollförare;   Justeras av; 

 

Annika Petersson   Ewon Wall 

 


